
Rekonštrukcia základnej umeleckej školy aj za dotačné peniaze. 
Potešujúce informácie na str. 2.

Komu za to vďačíme? Dozviete sa na str. 3 a 4.

O vzácnom ocenení a o jeho láske k životu za katedrou
čítajte na str. 8.



 Súčasné priestory základnej umeleckej školy už dávnejšie ne-
spĺňajú potreby pedagógov a študentov. Starou bolesťou je naprí-
klad aj veľkosť a stav koncertnej sály. Mladí umelci sa majú na čo 
tešiť, pretože už na budúci rok získajú zrekonštruované priestory
v objekte elokovaného pracoviska ZUŠ na Hviezdoslavovej ulici 
13/4. Ministerstvo výstavby a regionálneho rozvoja už schválilo žia-
dosť o nenávratný finančný príspevok vo výške najviac 870 988,08 €.
Je to 85% z celkových nákladov na projekt „Rekonštrukcia a zníže-
nie energetickej náročnosti ZUŠ Nová Dubnica.“ Mesto zo svojho 
rozpočtu vyčlení 45 841,48 € a zvyšných 10% nákladov spolufi-
nancuje štát. 

Po 9-mesačnom „projektovom tehotenstve“
vznikne v týchto priestoroch nové centrum mladých umelcov.

 Zateplenie spolu s výmenou okien a rekonštrukciou strešných 
konštrukcií by mali značne znížiť náklady na energie - dokonca 
o polovicu. Súčasťou rekonštrukčných prác bude aj sprístupnenie 
určitých častí školy osobám so zníženou schopnosťou pohybu. Vy-
buduje sa koncertná sála a učebne sa vybavia novou výpočtovou 
technikou. Stavebné práce začnú už v máji tohto roku a pásku na 
novozrekonštruovanom objekte budeme môcť strihať už o deväť 
mesiacov. 

Tento projekt je spolufinancovaný
Európskou úniou vo výške 85 %
z Európskeho regionálneho rozvoja

„ Investície do Vašej budúcnosti “
www.ropka.sk

Mgr. Janka Oriešková, -mk-
projektová manažérka mesta

 Vývin dopravnej situácie vedie skôr k 
budovaniu nových parkovísk pre zvýšený 
počet osobných áut, než k riešeniu spojov 
hromadnej prepravy. Cestovné poriadky sú 
veľmi často zrkadlom tejto skutočnosti. Na 
problémy s prípojmi k rýchlikom do Trenči-
anskej Teplej upozornila priamo na zasad-
nutí mestského zastupiteľstva Eva Vetrová. 
Oddelenie výstavby, územného plánovania 
a dopravy sa ujalo požiadavky zosúladiť 
autobusové prípoje k vlakom. Prímestská 
autobusová doprava je kompetenčne za-
radená pod VÚC, z tohto dôvodu žiadosť 
o zmenu grafikonu zaslali na odbor dopra-
vy Trenčianskeho samosprávneho kraja 
(TSK). Z troch tŕňov v päte nám SAD Tren-
čín, a.s. mohla vytrhnúť však iba jeden. 

 Prípoj k rýchliku Čingov, ktorý odchád-
za z Trenčianskej Teplej o 10:25, posunuli 
o 5 minút skôr v celom úseku Ilava - Tren-
čianska Teplá. Autobusový prípoj je na vla-
kovej stanici v čase 10:15. 

 Ak by ste plánovali jazdu rýchlikom 
Hodina deťom o 12:25 z Trenč. Teplej, z 
Novej Dubnice by ste mali vycestovať 4 
minúty pred poludním - v tom čase totiž od-
chádza autobus, ktorý vás zavezie priamo 
na železničnú stanicu. Prípoj, ktorý má ako 
cieľovú stanicu Trenčín o 12:08 z Mierové-
ho námestia totiž nezachádza na stanicu a 

nie je možné zmeniť jeho trasu - tak znie 
verdikt TSK a SAD Trenčín. 

 Rýchliku s odjazdom 14:25 môžete v is-
tých prípadoch iba zakývať, ak sa rozhod-
nete vycestovať školským prípojom, ktorý 
je na stanici 7 minút pred odchodom vlaku. 
Skorší variant s príjazdom priamo na sta-
nicu znamená, že musíte z Novej Dubnice 
vycestovať už o 13:15. Prípoj, ktorý často 
využíva množstvo ľudí, najmä žiakov, však 
nemožno posunúť na skorší čas. SAD 
Trenčín argumentuje, že ide o žiacky spoj 
vykonávaný „v turnusovom obehu vozidla 
na otočenie, nie je možné dosiahnuť väčšiu 
časovú rezervu.“ 

-mk-

 Za zdravšie detstvo, mladosť a 
budúcnosť teenagerov sa zasadzu-
jú obe policajné zložky v meste. Aj 26. 
marca vykonali kontrolu v podnikoch, pri 
ktorej sa zamerali na vekovú skupinu do 
18 rokov. Už rok platí novela zákona č. 
219/1996 O zneužívaní alkoholických 
nápojov vo vzťahu k maloletým a mla-
distvým osobám. Podľa nej sa nesmú 
maloletí do 15 rokov zdržiavať po 21. 
hodine bez dozoru na verejne prístup-
ných miestach, kde sa podáva alkohol. 
Zákon tiež zakazuje „nalievať“ mladist-
vým do 18 rokov. Táto skupina návštev-
níkov pohostinských zariadení nesmie 
požívať alkoholické nápoje alebo iné 
návykové látky a je povinná podstúpiť 
meranie hladiny alkoholu. 
 Tieto ustanovenia kontrolovala v pia-
tok 26. marca polícia. Preverila 13 mla-
distvých osôb a v štyroch prípadoch zis-
tila dychovou skúškou požitie alkoholu. 
Všetci sa k svojmu previneniu priznali. 
O popíjaní svojich ratolestí príslušníci 
informovali rodičov, ktorí budú za ich 
správanie zodpovedať na oddelení so-
ciálnych vecí mestského úradu. 

Róbert Brezina, -mk-
zástupca náčelníka MsP



 Priestory novej Kultúrnej besedy v Sadoch Cyrila a Metoda 22 (bývalá I. 
materská škola) poskytli vo svojom interiéri aj možnosť umiestniť Obradnú 
sieň mesta v slávnostnej zasadacej miestnosti. Prvým oficiálnym podujatím 
oddelenia kultúry MsÚ v Novej Dubnici a Zboru pre občianske záležitosti (ďa-
lej ZPOZ) bolo slávnostné prijatie ocenených pedagógov primátorom mesta 
pri príležitosti Dňa učiteľov. 
 Slávnostné tóny svadobného pochodu Felixa Mendelssohn-Bartholdyho 
zazneli po prvýkrát 10. apríla, kedy si svoje „ÁNO“ povedali tri novomanžel-
ské páry. Účastníci obradov ocenili príjemné kultúrne prostredie a dôstojnosť 
novej sály. Priestory novej Obradnej siene budeme využívať na všetky ob-
čianske obrady – napr. sobáše, uvítanie detí do života, prijatie jubilantov, oce-
ňovanie darcov krvi a významných osobností mesta. 
 Členovia ZPOZ v budúcnosti plánujú vonkajšie priestory parčíka a celého 
exteriéru využiť v prípade dobrého počasia na „sobáše pod modrou oblohou“. 
Veríme, že priestory Obradnej siene a celej Kultúrnej besedy, prispejú k spo-
kojnosti vás - našich spoluobčanov.

JUDr. Miroslav Holba
predseda ZPOZ

Mesto Nová Dubnica ponúka na prenájom
fyzickým a právnickým osobám

zrekonštruované priestory:

Možné využitie:
 súkromné posedenia, oslavy, svadby, kary, školenia,
 prezentácie, konferencie pre podnikateľské subjekty.
 Oba priestory sú vybavené novým nábytkom a gastro
 -zariadením. 

Ceny sú stanovené
v závislosti od vykurovacieho obdobia. 

KULTÚRNA BESEDA (bývalá materská škola)
Sady Cyrila a Metoda 22/24

kapacita: 50 osôb

nekomerčné účely  5 - 8 eur / hod. 
komerčné účely   8 - 12 eur / hod. 
nad 5 hodín - jednotná sadzba 50 eur

------------------------------------------------------------
KULTÚRNY DOM KOLAČÍN

Nová ulica 191
kapacita: 180 osôb

nekomerčné účely  7 - 15 eur / hod. 
komerčné účely   10 - 20 eur / hod. 
nad 5 hodín - jednotná sadzba 70 eur

Rezervácie:
odd. kultúry MsÚ Nová Dubnica, 042/44 33 484,

kultura@novadubnica.sk.

 Keď som počas osláv 50. výročia vzniku Novej Dubnice odpovedal na 
otázku moderátora, čo by som prial najmladšiemu mestu do ďalšej 50-tky, vy-
slovil som prianie, aby sa mesto stalo aj najčistejším na Slovensku. Som rád, 
že moje stretnutia s predstaviteľmi domových dôverníkov a správcov našli 
svoju odozvu a mnohí občania svojimi aktivitami naplnili tento cieľ - upratať 
svoje okolie. 
 Ďakujem domovým dôverníkom, správcom domov a bytov a občanom, 
ktorí priložili ruku k dielu, zapojili sa v rámci jarného upratovania do aktivít 
čistenia mesta a zorganizovali v marci a apríli brigády pre obyvateľov svojho 
bytového domu. Prispeli tým k čistote mesta a k skvalitneniu životného pro-
stredia. Upratovalo sa hlavne pri týchto domoch: č. 5, 6, 28, 29, 35, 47, 48, 67, 
68, 73, 77, 362, 534, 724, 725, 726. Rovnako chceme poďakovať aj tým ob-
čanom, ktorí sa pričinili o zveľadenie svojho okolia bez toho, aby svoju účasť 
mestu oznámili.
 Rýchle vyčistenie mesta bude vzpruhou pre ďalšie kroky pri obnove mesta 
Nová Dubnica. 

Ing. Ján Šušaník
primátor



 Pohrebná firma Anton Dado oznamuje po-
zostalým, ktorí majú hrobové miesta vo Veľkom 
a Malom Kolačíne, aby si prišli uzavrieť zmlu-
vy na prenájom hrobového miesta a zaplatiť 
poplatok za hrobové miesto na dobu 15 rokov. 
Zmluvy je možné uzatvoriť v Kultúrnom dome 
Kolačín od 27. apríla do 27. júla 2010 každý 
utorok v čase od 9.00 do 16:00 h.

Mestský úrad v Novej Dubnici oznamuje obča-
nom m. č. Kolačín, že 27. apríla (utorok) bude 
v Kultúrnom dome vydávať platobné výmery na 
daň z nehnuteľností a komunálny odpad v čase 
8:00 -15:30. Súčasne bude možné vyrubenú 
daň a poplatok aj uhradiť.

 Po zime, tesne pred prebudením prírody sme v našom meste 
zorganizovali významnú občiansku aktivitu. Mladí ľudia, ktorí  takto 
pred rokom z vlastnej vôle čistili naše okolité lesy, sa rozhodli, že 
v spolupráci s mestským úradom opäť podniknú akciu Vyčistime 
si les. Prostredníctvom plagátov, internetu a mestského rozhlasu 
sme sa snažili osloviť podobne zmýšľajúcich spoluobčanov. Teda 
ľudí,  ktorí si vážia to, že Nová Dubnica leží v objatí kopcov a radi 
by sa tešili z prírodnej scenérie bez odpadkov, a ľudí, ktorí chcú 
jednoducho prírode pomôcť. Mesto poskytlo vrecia a rukavice, bez 
ktorých si túto prácu nemožno predstaviť, a stretli sme sa v sobotu 
27. marca v Areáli zdravia. Dobrovoľníci začali zbierať odpad vo 
vopred dohodnutých častiach lesa. Táto činnosť trvala od deviatej 
rána až do súmraku. Jej výsledkom je 88 vriec naplnených od-
padom. O odvoz plných vriec sa postarajú pracovníci technických 
služieb mesta.

Úctyhodná plocha lesa, ktorú dobrovoľníci vyčistili za jeden deň.

Aký odpad sa v našich lesoch vyskytuje? 
Michal: Predovšetkým závratný počet plastových fliaš, aj keď dá
 sa tam nájsť všetko možné i nemožné. Rozbité sklo, obaly z po-
 travín, čokoľvek, čo si kto prinesie na opekanie a je mu za-
 ťažko to po sebe odpratať. Ale našli sa aj kurióznejšie veci
 napr.:  akvárium, časti  automobilov, koberce. Jednoducho, kto
 nezažil, neuverí!

Kto si myslíte, že to znečistenie spôsobuje? 
Dáška: Zjavne to nie sú milovníci prírody. Ale príčin je viacero,
 napr.: minulý rok sme vyčistili potok, ktorý bol roky zanesený
 igelitmi naviatymi zo starej skládky odpadu pri Trenčianskych

 Tepliciach. Čo nás ale najviac bolí pri srdci, sú miesta znečiste-
 né ľuďmi, ktorí do lesov iste neprišli hľadať ticho a krásu. Hľa-
 dajú asi miesto, kde na nich rozum nedočiahne a môžu sa tak
 opiť lacným vínom. Rovnako tak nás trápia občania, ktorí sa
 nežiaduceho bio-odpadu zbavujú jednoducho tým, že ho vy-
 vezú do najbližšieho lesa a založia tak čiernu skládku. Hlúpym
 myslením „keď sused mohol, môžem aj ja“ dostávajú tieto sklád-
 ky nevídané rozmery a okrem zelene tam končí kadečo. Nemali
 by sme zabúdať na to, že hneď za našimi domami žijú zvierat-
 ká. Ten z nás, kto chodí po lese s otvorenými očami a zavretými
 ústami, ich má možnosť vidieť. Robíme to aj pre nich, pretože
 sklo, drôty, plastové fľaše nepatria do životného prostredia
 zvierat.

Ste spokojní s tohtoročnými posilami? 
Martina: Pravdupovediac, boli sme optimistickejší v našich očaká-
 vaniach. Ale sme vďační za každého, kto prišiel pomôcť. Dú-
 fame, že sa bude návštevnosť z roka na rok zvyšovať. Už teraz
 je mnoho takých, čo prejavujú vďačnosť a záujem o to, čo sme
 vykonali. 

Akým spôsobom ste vybrali miesta, na ktoré ste sa pri čistení 
zamerali? 
Michal: Pred samotnou akciou sme spravili prieskum, ako to vyze-
 rá s odpadkami v našom okolí. Na základe toho boli určené 
 jednotlivé oblasti podľa úrovne znečistenia. Bohužiaľ, nie všet-
 ky oblasti sa nám tento rok podarilo vyčistiť. Nestihli sme všet-
 ko a  rozhodli sme sa nečistiť tie oblasti, v ktorých už dlhší čas
 žijú miestni bezdomovci. Myslíme si, že mesto by sa mohlo po-
 kúsiť na nich zatlačiť a donútiť ich aby si po sebe aj upratali
 a nerobili nám z lesov smetisko. 
 Termín očistnej práce plánujeme
 tak, aby sme boli k prebúdzajúcej
 sa jarnej prírode čo najviac šetrní. 

 Radi by sme sa poďakovali Sú-
kromnej základnej škole v Novej 
Dubnici, ktorá si spoločne s nami na-
plánovala očistné práce pre svojich 
žiakov a ich rodičov a pomohli nám 
tak k lepšiemu výsledku. Rovnako tak
ako zástupcovia skautov z Novej 
Dubnice a občania nášho mesta, 
mesta Dubnica nad Váhom a mesta 
Púchov, ktorí sa k nám pridali.

Michal Štefan

 Ako ste si určite všimli, v areáli bývalého letného kúpaliska sa v marci rozbehli 
udržiavacie a čistiace práce. Súvisí to so zmenou majiteľa areálu. Nový vlastník začal 
s úpravou areálu - odstraňuje čierne skládky, upravuje a vyrovnáva terén, odstraňuje 
náletové dreviny. Vykoná aj búracie práce, aby bol areál pripravený na ďalšiu rekon-
štrukciu. Pre potreby úpravy areálu a výkonu búracích prác bol v zmysle vydaného 
právoplatného rozhodnutia uskutočnený výrub 34 drevín. Spoločnosť to však musí 
vynahradiť podľa povinnosti náhradnej výsadby. Do 15. mája je povinná vysadiť na 
území mesta 101 drevín a 36 krov. O ďalších zámeroch využitia tohto priestoru vás 
budeme informovať. 

                  Mgr. Katarína Bašná
              vedúca odd. životného prostredia MsÚ



 O tom, že každé mesto by malo mať svoju 
víziu a jasný pohľad do budúcnosti, nepochy-
buje snáď nikto.

 Názory sa líšia len v tom, ako sa k výsled-
nej budúcej podobe mesta dopracovať. Dnes 
sa už snáď nenájde názor, že všetko sa to 

akosi usporiada samo, že treba nechať sta-
vebníkov stavať, neurčovať im žiadne pravidlá
na ich vlastných pozemkoch. Príjemné stre-
domorské prostredie starobylých mestečiek 
s kamennými domami a úzkymi uličkami a 
rastlou štruktúrou tento názor mylne podpo-
ruje. Výstavba v tých časoch bola limitovaná 
stavebnými materiálovými a technologický-
mi možnosťami. Neexistovali takmer žiadne 
bezpečnostné, hygienické či iné požiadavky, 
výstavba sa riadila len potrebami spoločnosti 
na bývania a prácu. Uplatňovanie podobných 
princípov v súčasnosti nie je možné. Dnes sa 
dá postaviť prakticky čokoľvek, záleží len na 
finančných možnostiach investora alebo sta-
vebníka. Na rozdiel od minulosti ale platia 
pomerne prísne pravidlá pre výstavbu. Pri no-
vých stavbách sa dnes developeri, investori, 
architekti či projektanti musia zaoberať mno-
hými požiadavkami na umiestňovanie stavieb. 
Napojenie na dopravný systém, technické vy-
bavenie, ochrana životného prostredia, zne-
škodňovanie odpadov, ochrana obyvateľstva, 
ale aj požiadavky na usporiadanie územia, 
kvalitu prostredia a estetiku sú len čiastočné 
požiadavky na novú výstavbu. Pre výstavbu 
treba vytvárať územné predpoklady, práve 
preto, že územný rozvoj je proces dlhodobý, 
stavby majú rôzne horizonty výstavby, viaza-
né sú na jeden dopravný systém, koordinácia 
je nevyhnutná. Všetky požiadavky sa formu-
lujú pomocou územného plánovania. Územné 
plánovanie je dnes nástrojom na formuláciu 
a dosiahnutie požadovanej vízie. Súčasný 
právny poriadok pozná územné plány miest 
a územné plány zón. Ambíciou mesta je prijať 
takéto dokumenty, ktoré podporia koncepčné 
formovanie mesta. 

NOVÉ BÝVANIE V MESTE

 Nová Dubnica má jasnú víziu od svojho 
založenia. Bývanie v Novej Dubnici bolo vždy 

príjemné, za čo možno ďakovať usporiada-
nosti obytných zón. Krohova architektúra, 
komplexná bytová výstavba alebo individuál-
na bytová výstavba boli na svoju dobu zalo-
žené systematicky. Dnes stojíme pred novou 
úlohou založiť ďalšiu obytnú zónu. Hlad po 
novom bývaní narastá a do budúcnosti ne-

bude možné vystačiť len s využitím voľných 
plôch ako je lokalita za „účkom“ alebo obytný 
súbor EVPÚ. Novou obytnou zónou sa stanú 
„Dlhé diely“, ktoré majú výborné predpoklady, 
či už z hľadiska vlastníckych vzťahov alebo 
technického vybavenia. Ďalšou obytnou zó-
nou bude obytná zóna „Kolačín-Vavrová“ ale-
bo lokalita medzi Novou Dubnicou a Kolačí-
nom. Každá obytná zóna, či už existujúca 
alebo nová musí mať dostatočne riešenú od-
dychovú a športovú vybavenosť, technickú 
vybavenosť, parkovanie a zeleň. Z tohto po-
hľadu sme povinní doriešiť aj súčasné sídliská 
formou ich humanizácie a tak umožniť kvalita-
tívne lepšie bývanie. Špecifickou oblasťou je 
vytvorenie nového bývania pre seniorov.

ŠPORTOVÁ A REKREAČNÁ
VYBAVENOSŤ

 Máloktoré malé mesto malo tak komplex-
ne vybavenú športovú a rekreačnú zónu ako 
Nová Dubnica. Futbalový a atletický štadión, 
kúpalisko, plaváreň s telocvičňou, tenisové 
kurty, stolnotenisová hala, športová hala pred 
dokončením (dnes prevádzka Q-Ex). V po-
sledných rokoch sa dokončilo minifutbalové 
ihrisko. V športovorekreačnej zóne sa, žiaľ, 
rozvíjajú aj funkcie a aktivity, ktoré tam nepat-
ria. Úlohou mesta bude do budúcnosti zacho-
vať túto pôvodnú funkciu a ďalej ju rozvíjať. V 
tejto zóne bude možné uplatniť len také aktivi-
ty, ktoré podporia pôvodnú funkciu zotavenia. 
Stanovenie jasnej vízie bude úlohou v novo-
pripravovaných projektoch. Novej Dubnici 
chýba multifunkčná hala pre športy ako naprí-
klad badminton, floorbal, squash, chýba, hoci 
otvorené klzisko pre korčuľovanie a hokej. V 
Novej Dubnici by sa snáď uživilo aj samo-
statné zariadenie pre indoorové športy ako 
sú fitness, spining a posilňovňa. Mesto má 
výhodu v tom, že na tieto aktivity môže pod-
nikateľským subjektom poskytnúť vlastné po-

zemky, nakoľko je v tejto oblasti bohaté. Špe-
cifickou oblasťou je podpora záhradkárčenia
v nových lokalitách.

PRODUKCIA
S VYSOKOU PRIDANOU HODNOTOU

 Výrazným špecifikom mesta bola v minu-
losti podpora terciálnej a kvartérnej produk-
čnej sféry. Kvalitné služby, výskum a vývoj sa 
uplatňujú dodnes. V tejto oblasti bude Nová 
Dubnica podporovať práve tieto aktivity a aj v 
budúcnosti chce profitovať z ľudského poten-
ciálu. Na rozvoj sekundárnej sféry má mesto
vyhradené lokality v priemyselnom parku na 
okraji mesta. Sem sa budú umiestňovať všet-
ky nové výrobné aktivity. V časti priemyselné-
ho parku by malo skončiť aj nakladanie s od-
padmi s využitím moderných technológií. V 
územnom pláne je potreba prehodnotiť predi-
menzovanú plochu priemyselného parku, sta-
noviť jeho zónovanie a určiť jasné pravidlá pre 
využitie.

DOPRAVA
A TECHNICKÉ ZABEZPEČENIE

 Mesto je ako živý organizmus, ktorý plní 
svoje úlohy pre obyvateľov. Na to potrebuje 
celý rad systémov, ktoré mu napomáhajú plniť 
tieto úlohy. Nová Dubnica má síce dobre za-
ložený dopravný systém, no nie všade stačí 
reagovať na stále narastajúci počet áut. Ani v 
statickej doprave (plochy pre parkovanie), ani 
v dynamickej (nové cesty, obchvaty, kruhové 
križovatky..) Keďže sa jedná o dlhodobé hori-
zonty, o to viac je potrebné plánovanie v tomto 
smere a pri každej novej stavbe zabezpečiť 
dopravné napojenie a dostatok inžinierskych 
sietí tak, aby neskolaboval existujúci systém a 
doriešiť pritom aj jeho nedostatky. Samostat-
ne sa treba venovať doriešeniu parkovania 
na zonálnej úrovni v existujúcich sídliskách. 
Obzvlášť je to aktuálna otázka v strede mes-
ta. Po úspešne podanom projekte na južnú 
časť Mierového námestia je úlohou dopravne 
doriešiť zvyšnú časť a jednotlivé vnútrobloky. 
Otvorená je otázka prepojenia na Kolačín a 
Dubnicu nad Váhom. Cyklisti by určite privítali 
aj cyklistické prepojenie so susednou Dubni-
cou a zapojenie mesta do regionálneho sys-
tému cyklotrás.

 V minulom roku bola prijatá už ôsma zme-
na Územného plánu mesta, ktorý bol schvále-
ný ešte v roku 1994. O tom, že v meste nebol 
prijatý žiaden územný plán zóny som už na 
týchto stránkach písal. Dobrý územný plán 
mesta a územný plán zóny sú základnými 
predpokladmi pre dosiahnutie požadovaného 
cieľa. Územný plán je účinný nástroj na riade-
nie rozvoja mesta, ak je spracovaný odborne, 
a nie je iba formálnym dokumentom, pre na-
plnenie litery zákona. Územný plán zároveň 
nesmie byť brzdou ani obštrukciou, čo navá-
dza k jeho porušovaniu, či tlaku na ustavičné 
zmeny a doplnky. Naplnenie staronovej vízie 
v Novej Dubnici sa bez kvalitných dokumen-
tov nezaobíde. 

Ing. arch. Marián Antal
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 Novodubnický hudobný našinec určite nie je 
zvyknutý na takýto „nářez!“ Cigánski diabli napríklad 
oslovili nebývalým spôsobom, avšak tento viac ako 
trojhodinový úprimný tok zhudobnených emócií, ne-
čakal asi nikto! ...a ostatne, ani sedadlá kina Panorex 
naň asi neboli stavané...
 V stredu po veľkonočných sviatkoch ste mohli 
pookriať pri známych hitoch z autorského pera Jiřího 
Zmožka a zaspievať si spolu s ním Už mi, lásko, není 
20 let, Biograf láska, Zvonky štěstí, Tam u nebeských 
bran, Nešlap, nelámej... Skladby zneli v prevedení, 
aké sa skutočne nepočúva každý deň – klávesový 
sprievod si vytváral Jiří Zmožek aj sám, pridalo sa 
vášnivé klavírne umenie Richarda Rikkona a gitara 
Igora Mamojku. Obaja títo muzikanti si pódium a pub-
likum „osedlali“ aj sami. Richard opäť dokázal, že sa 
s klavírom priamo narodil – nielen virtuóznym preve-
dením, ale rozhodne aj vlastnými úpravami známych 
melódií. 
 Igor Mamojka zažil spolu s Jirkom svoju novodub-
nickú premiéru. Rodák z mesta Kovačica neďaleko 
Belehradu stavil aj na svoje rodné jadranské harmó-
nie a odohral a odspieval viacero hitov so závanom 
od povestného „takmer slovenského“ mora. V nepo-
slednom rade kus dramaturgického priestoru patril aj 
súčasnej tvorbe Jiřího Zmožka, ktorý sa aktuálne ve-
nuje duchovnej hudbe. A keďže všetci traja muzikanti 
doslova vrástli do svojej hudby a hrali, kým zostávalo 
publikum, koncertný zážitok umocnili hneď viacerý-
mi prídavkami. 

-mk-
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Je veľa učiteľov, ktorí zasvätili svoj život to-
muto povolaniu, bez ohľadu na ohodnotenie, 
postavenie v spoločnosti, mzdu... Mnohí a 
mnohí z nich sú hodní úcty a ocenenia. Tak 
sa dialo aj v tomto školskom roku, keď na 
podnet vedenia mesta poslali predstavitelia 
vedenia školy svoje návrhy na ocenenie pe-
dagógov. Každé bolo náležite zdôvodnené a 
pri oceňovaní boli všetci prítomní obozná-
mení s dôvodmi ocenenia. A tak PLAKETU J. 
A. KOMENSKÉHO za podnetnú pedagogickú 
činnosť v našom meste prevzali z rúk pána 
primátora Ing. Jána Šušaníka títo učitelia: 

ZŠ J. Kráľa - Mgr. Marta Kvasnicová,
 Mgr. Ivan Prokeš, Mgr. Eva Pejková,
 Mgr. Janka Nižňanská

Spojená škola s. Jána Bosca
ZŠ - Marta Porubanová, Mgr. Eva Vojteková
Gymnázium - RNDr. Jaroslava Slimáková,
 PhDr. Irena Štofaníková

Súkromná ZŠ - Mgr. Marta Bartalošová

ZUŠ - Mgr. Miriam Martináková,
 Mgr. Oľga Šebeňová

CVČ - Bc. Janka Beneová

MŠ P. Jilemnického - Anna Kobzinková,
 Marta Jelínková

 Matiné sa konalo 26. marca v novej obradnej sieni v priestoroch Kultúrnej besedy.
O organizáciu tohto úprimného a príjemného podujatia sa postaralo odd. kultúry MsÚ
a ZPOZ. Všetci spolu pobudli pri pripravenom občerstvení v priateľskom rozhovore.
 Ešte v ten istý deň o 16. hodine pripravilo mesto, teraz už pre všetkých novodub-
nických pedagógov nádherné soirée, na ktorom vystúpil primátor Ing. Ján Šušaník 
s hlbokomyseľným a úprimným príhovorom ku všetkým pedagógom nášho mesta.
A potom nás celú hodinu zabával DFS TERCHOVČEK spolu s finalistkou súťaže SLO-
VENSKO MÁ TALENT - Martinkou BOBÁŇOVOU. Bolo to naozaj roztomilé.
Ďakujeme  vám.         

PhDr. Irena Štofaníková, Foto: M. Damborák - autor snímok 1 - 4

     V prípade nepriaznivého po asia d a 30.mája 2010 
 Za iatok o 12,30 hod. – 1. skupina 

   /ostatné skupiny priebežne každých 20 minút, posledná skupina o 16,00 hod./ 
         nad areálom zdravia/záhradkárska osada – Ka ová 6, sm r vytý ený šípkami/

0,50 €, deti do 3 rokov zdarma 

V cieli na vás aká  sladká odmena a alšie prekvapenia v podobe rôznych zábavných sú aží,
skákací hrad, koníky, ma ovanie na tvár, bufet – kde si môžte zakúpi  ob erstvenie a pitie. 



 Ešte pred takmer polstoročím spájal žia-
kov s rádioamatérmi celého sveta - vďaka 
školskej vysielacej stanici, ktorú založil. Stál 
za vznikom školstva v Novej Dubnici, neskôr 
zodpovedal za 30 tisícok žiakov, humanitár-
ne pomáhal africkým sirotám a tým „okres-
ným“ dal strechu nad hlavou. Jeho celoživot-
nú pedagogicko-výchovnú a riadiacu prácu 
v rezorte školstva ocenil aj minister. On iba 
skromne tvrdí: „Vždy som chcel dať deťom 
to, o čo majú záujem a naučiť ich tak čo naj-
viac.“ Mgr. Ján KIČIN. 

„Učiteľský Oscar“ v Novej Dubnici
 Herci Štefan Kvietik a Jozef Adamovič, 
hokejista Jozef Golonka - aj to sú osobnosti, 
ktoré si priamo z rúk ministra školstva prevza-
li ocenenie za svoje pedagogické pôsobenie. 
Minister Mikolaj pri príležitosti Dňa učiteľov 
odovzdal 25 Veľkých medailí sv. Gorazda, 29 
malých medailí a 20 ďakovných listov. Naj-
hodnotnejšie z týchto ocenení putovalo aj do 
Novej Dubnice - veľká medaila sa leskne na 
poličke rodáka spod Tatier Mgr. Jána Kičina.
Sedem desaťročí svojho života venoval 
vzdelávaniu - seba alebo iných. 

Učaroval mu „prírodospit“
 „Na všetkých školách som mal šťastie, 
že pred tabuľou stálo i množstvo učiteľov, 
ktorých som obdivoval a na ktorých si rád do-
dnes spomínam. Boli to osobnosti, na ktoré 
som sa chcel podobať,“ takto na vábenie pe-
dagogického poslania spomína Mgr. Kičin. V 
mysli sa vráti 70 rokov vzad do rodnej Štrby, 
kde ho do tajov elektriny po elektrifikácii obce 
zasväcoval učiteľ Michal Paulík. „Dodnes mi 
v ušiach znie hudba i hovorené slovo z rádia, 
ktoré doniesol do triedy.“ To bol učiteľ, ktorý 
v novodubnickom držiteľovi najvyššej štátnej 
pedagogickej pocty vzbudil záujem najmä o 
prírodovedné predmety - vtedy pod názvom 
prírodospyt.

Novodubnický riaditeľ
 Vysokoškolské štúdium matematiky a fy-
ziky ukončil v roku 1959. Už v tom čase vy-
baľoval kufre na Považí - zatiaľ v obci Koše-
ca. Z nej ho preložili do Novej Dubnice a 
ustanovili priamo za riaditeľa základnej ško-
ly. Otvorene priznáva svoj prvotný strach: 
„S obavami som čakal na chvíľu, keď pred-
stúpim pred učiteľov, väčšinou starších, ako 
ma príjmu a ako sa mi podarí zapáliť v nich 

oheň za splnenie stanovených cieľov.“ Počas 
budovania mesta však nikto netušil, ako sa 
v priebehu roka zmení počet žiakov. „Odo-
vzdaním nových bytov počas školského roku 
pribudlo na školu 100 až 300 žiakov do rôz-
nych tried. Stmelené kolektívy museli prijať 
nových žiakov a v priebehu školského roka 
bolo potrebné zabezpečiť nových pedagó-
gov.“ Napriek tomu s letmým úsmevom dnes 
J. Kičin konštatuje, že sa mu podarilo stmeliť 
kolektív vynikajúcich učiteľov. 

Celoslovensky prevratné vysielanie
 Takmer všetci žiaci mali zamestna-
ných oboch rodičov. Aj tu pomohla ško-
la. Deti rozvíjali svoj talent v početných 
krúžkoch - telovýchovných, umeleckých 
alebo technicky orientovaných. „My sme
boli pred rovnými päťdesiatimi rokmi je-
diná škola, v ktorej bola zriadená rádio-
amatérska kolektívna vysielacia stanica 
- OK3GW. Vtedy to bolo pre žiakov také 
isté lákadlo ako dnes počítače. Tým, že 
sme vysielali, sa žiaci naučili morzeov-
ku, rádioamatérske skratky a kódy a 
napríklad aj angličtinu a ruštinu, pretože 
sme mali spojenie s rôznymi krajinami
z celého sveta. Mnohí bývalí žiaci sú 
dnes podnikateľmi v tejto oblasti.“
Nadregionálne sa preslávil aj tanečný 
súbor základnej školy, ktorý vystupoval 
v hudobnom sprievode učiteľov. 

Desaťtisíce žiakov pod jeho vedením
 „V januári 1977 nastal zlom v mojej práci.
Okresný národný výbor - odbor školstva v Po-
važskej Bystrici ma ustanovil do funkcie 
okresného školského inšpektora na jeden 
rok, pretože s preložením som nesúhlasil,“ 
opisuje začiatky svojho 14-ročného denné-
ho dochádzania do Považskej Bystrice Mgr. 
Kičin. Spočiatku sa tešil aspoň z toho, že z 
tohto postu dokáže veľa vybaviť pre „svoju“ 
novodubnickú školu. Tak sa aj stalo. Škola 
sa vynovila, avšak on sa už do nej nevrátil. 
Neskôr ho pasovali na vedúceho školskej in-
špekcie a celé nasledujúce desaťročie pre-
žil vo funkcii vedúceho odboru školstva ONV. 
Priznáva, že táto práca ho stála veľa úsilia: 
„Zamestnávať kolektív viac ako 3.300 učite-
ľov a výchovných pracovníkov a zabezpečiť 
vzdelávací a výchovný proces 30 - 50 tisí-
com žiakov, to bolo vyčerpávajúce.“ 

Staral sa aj o africké siroty
 Post, na ktorom pôsobil, nechápal ako 
trón, z ktorého môže pasívne dirigovať celé 
školstvo v bývalom považskobystrickom okre-
se. Túto časť kariéry Mgr. Kičin zasvätil ďal-
šej aktívnej a nápaditej činnos-ti nad rámec 
svojich povinností. Stál za vznikom mnohých 
nových škôl, prístavieb a rekonštrukcií, za 
technickým vybavením odborných a neskôr 
aj počítačových učební. „Už v roku 1985 sme 
preškolili učiteľov fyziky a matematiky na 
používanie malých počítačov.“ Desať rokov 
spolu s Jednotou slovenských matematikov 
a fyzikov organizovali celoslovenské seminá-
re učiteľov matematiky a fyziky. „Ako jediný 
okres na Slovensku sme v rámci humanitár-
nej činnosti prijali z Afriky 120 černošských 
sirôt vo veku 6 - 12 rokov a zabezpečovali
sme im celkovú starostlivosť, výchovu a vzde-
lanie na celé tri roky. J. Kičin inicioval rekon-

štrukciu Detského domova v Domaniži a po-
staral sa o vznik Detského domova v Klobu-
šiciach. 

Najväčší dar rodiča svojmu dieťaťu
 Ešte od roku 1992 si užíva pokojný dô-
chodok. Keď sa však hlbšie zahľadíte do jeho 
očí, vidíte v nich prísny, ale láskavý pohľad 
pedagóga. Celý život hľadal cestu do hlbín 
duší svojich žiakov a jeho skúsenosti tvoria 
nevyčerpateľný zdroj inšpirácie pre všetkých 
súčasných učiteľov. „V tejto dobe by mala 
spoločnosť presvedčiť každého rodiča, že 
najlepšie zabezpečenie pre jeho dieťa, je 
vzdelanie, do ktorého sa oplatí investovať.“ 

Držiteľ Veľkej medaily sv. Gorazda Mgr. Ján 
Kičin praje všetkým učiteľom veľa dobrých a 
úctivých žiakov: „Aj keď je vaša práca scho-
vaná medzi štyri steny tried, netlieska vám 
široké publikum, želám vám, aby o vašej prá-
ci hovorili vždy s úctou.“ 

-mk-

S úprimnou gratuláciou a žičlivosťou sa pri-
pája redakcia Novodubnických zvestí.

Gorazdova medaila s gratuláciou od ministra 
školstva Jána Mikolaja sa práve dostáva

do tých správnych rúk.
Najvyššie slovenské ocenenie

práce pedagógov.

 V ostatnom čísle našich novín sme 
si mohli prečítať  reklamu firmy MB 
ŠPORT, ktorá predáva náhradné die-
ly a rôzne doplnky, ako aj cyklistické 
oblečenie a vykonáva kvalitný servis 
bicyklov. Vedúcim firmy - predajne je 
pán Michal Barták. Hoci ide o obchod 
(s uvedeným tovarom) len nedávno 
uvedený do prevádzky, už dal o sebe 
vedieť pozitívnym ohlasom jeho zá-
kazníkov.
 Podľa vyjadrenia tých, čo už využi-
li jeho služby, ide o prevádzku, ktorá  
je tu naozaj preto, aby vyhovela všet-
kým tým, ktorí majú niečo do čine-
nia s bicyklom. Ústretové správanie 
vedúceho, jeho úcta k zákazníkovi, a 
predovšetkým vysoko kvalitný servis, 
to sú všetko atribúty, ktoré ctia MB 
ŠPORT a priťahujú aj veľmi náročných 
zákazníkov.

PhDr. I. Štofaníková



24. 4. (sobota) 19:30
Pálenie Ďura

Háj nad m. č. Kolačín
Klub slovenských turistov Kolačín

30. 4. (piatok) 
Stavanie májov

s Dychovou hudbou Chabovienka
17:00 Kolačín, 18:00 Mierové námestie

30. 4. (piatok) 20:00
Oslava 6. výročia vstupu Slovenska

do Európskej únie
Vystúpenie Dychového orchestra

a mažoretiek mesta, oficiálny program
s príhovorom primátora mesta, lampiónový
sprievod, 21:00 pyromuzikálny ohňostroj - 
svetelné efekty do rytmu monumentálnej hudby 

(na ploche pred bývalou ZŠ Hviezdoslavova)

1. 5. (sobota) začiatok o 7:00
Novodubnické predajné trhy

Mierové námestie

8. 5. (sobota) začiatok o 7:30
Novodubnická 25-ka

Klub slovenských turistov Kolačín
pre vás pripravil tri pešie trasy a jednu 
cyklo. Viac sa dočítate na 12. strane. 

8. 5. (sobota) 14:00
Oslavy 85. výročia založenia Dob-

rovoľného hasičského zboru
a 685. výročia prvej písomnej

zmienky o Kolačíne
Dom kultúry Kolačín

8. 5. (sobota) 16:00
Námestie plné kočíkov

Centrum voľného času,
Detské centrum Dubáčik

9. 5. (nedeľa) 16:00
Deň matiek

Boží šramot & The Gospel Family
kino Panorex

23. 5. (nedeľa) 12:30 - 16:00
Cesta rozprávkovým lesom
Podujatie Centra voľného času

v spolupráci s Mestom Nová Dubnica
sa v prípade nepriaznivého počasia

uskutoční 30. mája. 

26. 5. (streda) 
World Challenge Day

Kompletný program
na všetkých športoviskách
nájdete v májovom vydaní. 

Bližšie informácie a čerstvé pozvánky 
na www.novadubnica.sk.

22. 4. 2010 (štvrtok), 8:00 - 17:00

Zákulisie spracovania odpadu na druhotnú surovinu vám odhalíme 
vo štvrtok 22. apríla. Deň otvorených dverí na zbernom dvore vám 
predstaví všetky činnosti - separáciu odpadu na triediacej linke, liso-
vanie a prípravu na odvoz ku zhodnotiteľovi. Pracovníčky oddelenia 
životného prostredia MsÚ vás budú sprevádzať zberným dvorom v 
čase 8:00 - 17:00 a ochotne zodpovedajú všetky otázky týkajúce sa 
odpadového hospodárstva. Srdečne pozývame všetky školy a škol-
ské zariadenia a širokú verejnosť. Akciu organizujeme pri príležitosti 
Dňa Zeme s cieľom osvety v oblasti nakladania s odpadmi. 

Mgr. Katarína Bašná, -mk-
vedúca odd. životného prostredia MsÚ

 Pripomíname, že povinnosť odstraňovať exkrementy po svojich štvorno-
hých miláčikoch zakotvuje aj legislatíva. Podľa zákona č. 282/2002 Z. z. o 
podmienkach držania psov je ten, kto psa vedie, povinný výkaly z verejného 
priestranstva bezprostredne odstrániť a umiestniť do kontajnerov na to urče-
ných. Mimo plôch pre voľný pohyb psov je majiteľ povinný psa viesť na vôdzke 
bezpečne pripevnenej na obojku. Mesto Nová Dubnica vyhradilo pre voľný 
pohyb psov niekoľko lokalít, ale aj tak je ešte v meste dosť majiteľov psov, ktorí 
svojich miláčikov venčia bez uviazania priamo vedľa bytoviek, či na detských 
ihriskách (kde je pohyb psa z hygienických dôvodov zakázaný) a exkrementy 
po nich nezbierajú. Našťastie, sú u nás aj uvedomelí psičkári, ktorí po svo-
jich psoch upratujú a exkrementy vyhadzujú do nádob na to určených. Tento 
spôsob sa nám osvedčil, avšak nádoby už svojím objemom nestačia, preto 
postupne vymieňame staršie kovové nádoby za novšie a väčšie plastové. 
 Zásobníky nádob pravidelne plnia vreckami na psie exkrementy zamest-
nanci technických služieb každé dva týždne. Žiaľ, veľmi často sa stáva, že ob-
čania nám vrecká z toaliet kradnú a poctiví psičkári potom nemajú možnosť po 
svojich miláčikoch upratať. Keďže chceme podporiť práve tých majiteľov psov, 
ktorí sa o svojich miláčikov starajú príkladne a zároveň im záleží na čistote
mesta, uvažujeme o možnosti, že každý majiteľ psa, ktorý zaplatí poplatok 
za psa, dostane automaticky na celý rok primerané množstvo vreciek na psie 
exkrementy. 

Mgr. Jana Šandorová, odd. životného prostredia MsÚ

vás pozýva na 2. ro ník akcie

Spolo ne sa pokúsime vytvori  novodubnický 
rekord v po te ko íkov na námestí. 

/v 1.ro níku sa do akcie zapojilo 55 ko íkov a vytvorili sme 57 m dlhého hada/ 

Pripravené budú pre vás aj zábavné sú aže
a tombola nami ozna ených ko íkov

Mami, 
teším sa ! 



 Centrum nepočujúcich ANEPS Nová Dubnica organizovalo 3. výročnú členskú 
schôdzu. 20. februára sme sa stretli v Kultúrnej besede. Pozvanie prijalo 38 účastní-
kov, predsedníčka CN ANEPS Trenčín a Púchov a bývalá vedúca KC ANEPS Trenčín 
A. Bartalová. 
 Účastníkov privítal príhovor predsedníčky Evy Liptákovej so správou o činnosti 
centra, o finančnom hospodárení za ostatný rok a o návrhu činnosti na rok 2010. Mi-
nulý rok hodnotil tajomník Michal Daňo a splnené i nesplnené činnosti za toto obdo-
bie hodnotila sekretárka Petronela Petrovičová. Nasledoval príhovor pani Bartalovej o 
problémoch spolupráce s VÚC Trenčín a o tlmočníckych službách. 
 Po príhovore sme diskutovali o aktuálnych témach a posedenie až do večerných 
hodín sme si spríjemnili aj občerstvením. Za poskytnuté priestory i spoluprácu ďakuje-
me vedeniu mesta Nová Dubnica a špeciálne primátorovi Ing. Jánovi Šušaníkovi. 

Michal Daňo, tajomník NC ANEPS Nová Dubnica

Foto: Ján Gombár

 Marec - mesiac knihy je už za nami. Pre knižnicu to bolo obdobie plné aktivít. 
Denne sa striedali kolektívy školákov i predškolákov. Besedovali sme s nimi o 
tom, akú cestu musia knihy prekonať, kým sa dostanú na naše poličky, o spiso-
vateľoch, či ilustrátoroch.
 Oslávili sme aj Deň ľudovej rozprávky, ktorý sme si na počesť Pavla Dob-
šinského pripomenuli 16. marca. Pripravili sme truhlicu plnú kníh nášho rozpráv-
kara, v ktorých deti pátrali po slovách a z nich mali poskladať známe rozprávky. 
Svoje objavy zapisovali do súťažných hárkov, ktoré sme odoslali do celoslo-
venskej súťaže v nádeji, že sa na niekoho usmeje šťastie. A ono sa usmialo na 
Simonku Potočkovú, ktorú vyžrebovali z 1.300 detí! Ale žrebovali a odmeňovali 
sme i v našej knižnici.
 Ani počas Týždňa slovenských knižníc sa u nás dvere nezatvorili. Otvorené 
sme mali pre všetkých stálych i nových čitateľov a 35 bolo tých, čo sa u nás 
zapísali po prvýkrát. Poplatky sme odpustili i zábudlivcom, ktorí by inak dostali 
pokuty. Marec je za nami, ale v knižnici ste všetci vítaní v každom období! 

Marta Bieliková, vedúca mestskej knižnice

Čo neprepil, dal na pokutu
Zo sociálnych dávok sa dlho netešil miest-
ny bezdomovec K. M., ktorý si to 18. mar-
ca hneď namieril do jedného z pohostin-
stiev na Mierovom námestí. Tam popíjal až 
do chvíle, keď mu odmietli naliať, pretože 
už očividne prekročil svoju hranicu. Potom 
sa presunul do iného podniku, kde chcel 
pokračovať, lenže ostatných návštevníkov 
obťažoval vulgarizmami a pohostinstvo od-
mietal opustiť. Hliadka ho predviedla na 
oddelenie a zo sociálnej dávky mu muselo 
vystačiť aj na blokovú pokutu.  

Alko-piknik v parčíku
Romantické tekuté raňajky v parčíku si v 
nedeľu 21. marca vychutnávali dve oso-
by. Konzumáciu alkoholu na verejnom 
priestranstve ale zakazuje VZN 6/2009. 
P. Š. a M. V. sa tak dopustili priestupku a 
ranné popíjanie v parčíku na Mierovom ná-
mestí ich vyšlo drahšie, než len pôvodne 
plánovali. 

Psíka v byte neutajíš!
Štekanie osamelého psíka trápilo obyva-
teľov domu na Ulici P. O. Hviezdoslava 16. 
Riešili ho telefonátom na mestskú políciu, 
ktorá vyslala hliadku a vyhľadala majiteľku 
J. J. Pri kontrole sa navyše zistilo, že pes 
nie je prihlásený do evidencie mesta. Ma-
jiteľka teda musela zo psíka urobiť „Novo-
dubničana“ a uhradiť blokovú pokutu. 

„Napálili“ pokutu za pálenie
Jarné upratovanie svojsky poňal R. M., 
ktorý sa chcel zbaviť odpadu po predchá-
dzajúcom majiteľovi pohostinstva Panorá-
ma v Kolačíne. Vo štvrtok 18. marca nahá-
dzal staré a poškodené zariadenie pohos-
tinstva spolu s orezanými konármi na hro-
madu a podpálil. Zbavovanie sa odpadu 
týmto spôsobom ale zakazuje všeobecne 
záväzné nariadenie mesta. 
Previnilec teda okamžite oheň uhasil a od-
pykal si to aj finančne.

Róbert Brezina, -mk-
zástupca náčelníka MsP

Medializovaná streľba
Nová Dubnica sa stala terčom spravodaj-
stva celoplošných médií 11. marca. V čase 
o 01:30 vybehli dvaja neznámi páchatelia 
mužského pohlavia odetí v čiernom z pod-
chodu dvora Komenského sady na Ulicu 
SNP. Pristúpili k M. Č., jeden z nich vytia-
hol krátku guľovú zbraň  a šesťkrát vystrelil 
smerom na poškodeného. Jedna rana ho 
zasiahla do oblasti stehna a druhá do se-
dacieho svalu. Pri operačnom zákroku od-
stránili z tela poškodeného strelu s dĺžkou 
17 mm a priemerom 9 mm, ktorú zaslali na 
expertízne skúmanie. Páchateľom hrozí
trest odňatia slobody až do výšky dvoch 
rokov.

Marihuanová cigareta
hrozí aj tromi rokmi!
Trest odňatia slobody do výšky troch ro-
koch hrozí M. P. z Novej Dubnice. Hliadka 
polície mu pri kontrole 18. marca o 01:20 
na Okružnej ulici objavila a zadržala ciga-
retu s obsahom marihuany s hmotnosťou 
0,6 gramu. 

„Nalievali“ mladistvých
Zakúpenie a podanie alkoholu mladistvým 
osobám je v rozpore s ochranou pred al-
koholizmom a inými toxikomániami. Pre-
svedčili sa o tom M. V. z Novej Dubnice a
P. V. z Dubnice nad Váhom. V pohostin-
stve v Novej Dubnici zakúpili 26. marca 
alkohol pre mladistvých a keďže neunikli 
pozornosti hliadky polície, oboch previnil-
cov to stálo 20 eur. 

Sadajú ako muchy na MEĎ...
Krádeže medených zvodov (rín) z rodin-
ných domov ste v ostatnom čase nahla-
sovali na Obvodné oddelenie Policajného 
zboru SR Nová Dubnica veľmi často. V 
marci sa v neskorých nočných hodinách 
odohralo päť krádeží tohto druhu na uli-
ciach Strážovská a Jána Nerudu. Žiada-
me vás o poskytnutie informácií, ktoré by 
viedli k vypátraniu páchateľov. Súčasne 
preventívne prosíme všetkých všímavých 
občanov, aby podozrivé zvuky v nočných 
hodinách oznámili polícii na číslo 158. Ďa-
kujeme.

podpraporčík Jana Rajníková, -mk-





    V sobotu 24. apríla na Juraja sa stretneme 
na Háji, aby sme pálením Jurských ohňov defi-
nitívne dali bodku za dlhou zimou a privítali prí-
chod jari. Nebude chýbať hudba, dobrá nálada 
či spev. Alkohol nech radšej tí neskôr narode-
ní nechajú doma a dokážu najmä sami sebe, že 
zabaviť sa dá aj bez neho. Privítame akúkoľvek 
pomoc pri čistení lúky pred i po akcii, rovnako 
pomoc pri chystaní dreva, lebo ten tohtoročný 
Ďuro by mal byť ekologický a bez pneumatík. 
Bude to taký malý príspevok turistov z Kolačína 

ku Dňu Zeme. Príďte sa zabaviť, začíname o 19:30. 
 Ak vám tento termín nevyhovuje, nevadí. V piatok 30. apríla o 17:00 bu-
dete môcť na vlastné oči vidieť, ako sa bez použitia techniky a len za po-
moci chlapskej sily dá postaviť máj. Pred Kultúrnym domom Kolačín bude 
vyhrávať Dychová hudba Chabovienka a naši hasiči vás určite nesklamú. 
 Tretia pozvánka je tiež veľmi lákavá. KST Kolačín v spolupráci s Mes-
tom Nová Dubnica a Detskou organizáciou Fénix sa rozhodol tento rok ob-
noviť tradíciu Novodubnickej 25-ky, ktorú si pamätajú hlavne tí skôr naro-
dení. Plánovaný termín je sobota 8. mája, pripravené sú 7, 12 a 25 kilome-
trové pešie trasy a 40 km cyklistická trasa. Štartovať sa bude z Mierového 
námestia v Novej Dubnici a spred Kultúrneho domu Kolačín v čase 7:30 
- 10:00. Na kontrolných stanovištiach budú pre deti i dospelých pripravené 
hry a súťaže, za ktoré budú môcť získať prémiové body a tie v cieli pred 
Hostincom na Lúčkach v Kolačíne vymeniť za drobné odmeny. Odporúča-
me naplánovať si dojazd do cieľa na 14:00, kedy sa na tomto mieste za-
čnú oslavy 85. výročia vzniku Dobrovoľného hasičského zboru v Kolačíne, 
ako aj 685. výročia vzniku obce Kolačín. V prípade, že si netrúfate na dlh-
šiu turistickú trasu, príďte si aspoň v tomto popoludňajšom čase vypočuť 
dychovú hudbu, pozrieť sa na mažoretky či hasičský zásah v priamom 
prenose. Veríme, že počasie nám bude priať a spoločne prežijeme ďalší 
pekný jarný deň, urobíme voľačo pre svoje zdravie i blízkych. 
 Podrobnejšie informácie nájdete na plagátoch na vývesných tabuliach 
v meste i v mestskej časti Kolačín. 

PaedDr. Soňa Kačíková

APRÍL -MÁJ
22. 4. a 23. 4.      o 19:30

VALENTÍN

Americká romantická komédia.
Vstupné: 2,20 €

Mládeži do 12 r. nevhodný

24. 4. a 25. 4.     o 19:30
SAMEC

Americká komédia.
Vstupné: 2,00 €

Mládeži do 12 r. nevhodný

29. 4. a 30. 4.    o 19:30
KNIHA PREŽITIA

Americká akčná dráma.
Vstupné: 2,20 €

Mládeži do 12 r. nevhodný

1.5. a 2.5.    o 19:30
DOKTOR OD JAZERA HROCHOV

Nová česká komédia
režiséra Zdenka Trošku.

Vstupné: 2,20 €
Mládeži do 12 r. nevhodný

13. 5. a 14. 5.   o 19:30
BOX

Americký sci-fi thriller.
Vstupné: 2,00 €

Mládeži do 15 r. neprístupný

15. 5. a 16. 5.    o 19:30
IMAGINÁRIUM DR. PARNASSA

Francúzsky koprodukčný fantasy film. 
Vstupné: 2,00 €

Mládeži do 12 r. nevhodný

20. 5. a 21. 5.     o 19:30
BRATIA

Americká dráma.
Vstupné: 2,00 €

Mládeži do 15 r. neprístupný

22. 5. a 23. 5.    o 17:30
PRINCEZNÁ A ŽABA

Americká animovaná komédia. 
Vstupné: 2,20 €

Mládeži do 7 r. nevhodný


